
Saksprotokoll i rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 31.05.2016 

Kjell Håland, A, sette fram slikt forslag:

«Rådet vedtek å ikkje ta på seg arrangement i 2016.

Rådet vedtek å tilby å vere medarrangør i 2017 saman med rådet i Rogaland om dei ønskjer det.»

Røysting
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

Rådet vedtek å ikkje ta på seg arrangement i 2016.

Rådet vedtek å tilby å vere medarrangør i 2017 saman med rådet i Rogaland om dei ønskjer det.


